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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási és Kulturális Bizottsága  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 

                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  

 Iktatószám: SZ-23-2/2019.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága 2019. február 18-án, hétfőn, 1400 órai kezdettel a Városháza 102-es 

tanácstermében megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 Nánási Tamás bizottsági elnök 

 Barabás József bizottsági tag 

 Fekete Péter bizottsági tag 

 Tálas-Tamássy Richárd bizottsági tag 

 Éhn András bizottsági tag 

 Tarjáni István polgármester 

 Szakadáti László alpolgármester 

 Varga László alpolgármester 

 Mester László kommunikációért felelős munkatárs 

 dr. Szabó Ferenc aljegyző 

 Horgos Vilmos, a Biai Református Általános Iskola igazgatója 

 Hingyiné Molnár Ildikó, a Benedek Elek Óvoda vezetője 

 Bolykiné Kálló Eszter, a Pászti Miklós Művészeti Iskola vezetője 

 Szádváriné Kiss Mária, a Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 

 Uzonyi Edit, a Karikó János Könyvtár vezetője 

 Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 

 Tóth Tamás ifjúsági referens 

 Mester László kommunikációs tanácsadó 

 Ihászné Pálfi Katalin köznevelési referens 

 Miklós Krisztina Polgármester Kabinet Iroda vezetője 

 Veres-Czinege Anita oktatási ügyintéző 

 Bolyki András Erkel Ferenc Kamarazenekar tagja 

 Lesták-Bedő Eszter Erkel Ferenc Kamarazenekar vezetője 

 Győri Ferenc műszaki ügyintéző 

 Elbert Tamás Juhász Ferenc Művelődési Központ műszaki munkatárs 

 Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 
 

Nánási Tamás: Üdvözli az Oktatási és Kulturális Bizottság ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére felkéri Tálas-Tamássy Richárd bizottsági tagot. Javaslatot tesz a napirendre, a 

meghívótól eltérően. Új napirendként javasolja felvenni az Erkel Ferenc Kamarazenekarral 

kötendő megállapodás ügyét, amellyel kapcsolatban egy vetített előterjesztést fognak kapni, 

írásos helyett. Ezért a bizottsági tagok elnézését kéri, de szerinte elegendő lesz ez is a 

döntés meghozatalához. Levételre javasolja a Biatorbágyi Általános Iskola kérelmét a Szily-

kastély udvarára vonatkozóan, valamint a Szentháromság téri iskola hátsó udvarának 

rendezéséről szóló napirendet. Emellett második napirendként javasolja tárgyalni a 2019. évi 
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költségvetésről szóló napirendet. Mivel több javaslat nem érkezett, a módosított napirendet 

teszi fel szavazásra. 

 

 

 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el: 

 

 

Napirend: 

1) Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 

elfogadásáról 

3) Beszámolók: 

a) Juhász Ferenc Művelődési Központ 2018. évi munkájáról 

b)  Karikó János Könyvtár 2018. évi munkájáról 

4) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2018. évi munkájáról 

5) A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2018. évi pályázati támogatásának 

elszámolásáról 

6) A köznevelési koncepció intézkedési tervének megalkotásáról 

7) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi beiratkozási időpontjának meghatározásáról 

8) A Biai Református Gyülekezet kérelméről 

9) Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelme az V. Papp Lajos Regionális 

Zongoraverseny támogatására 

10) Biatorbágyi Keresztyén Testvér Gyülekezet támogatási kérelméről 

11) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

 

1) Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 

 

Mester László: A most levetített filmből látszik, hogy mi a terv, amivel megkeresés érkezett az 

Erkel Ferenc Kamarazenekar részéről. A költségvetés sorai között olvashatják a képviselők 

azt, hogy elvileg betervezték az Erkel Ferenc Kamarazenekarral az együttműködést, illetve a 

komolyzene támogatását, melyhez kéri a jóváhagyást. 

Barabás József: Az összeg mértékére kérdez rá. 

Mester László: Az összeg 12 millió forint lenne, mely előnyös Biatorbágy számára. Készült 

egy előzetes tervezet arról, hogy a zenekar milyen városi vagy iskolai eseményeken, 

rendezvényeken lépne fel Biatorbágyon. 

Lesták Bedő Eszter: A terv az, hogy az Erkel Ferenc Kamarazenekar neve összeforrhasson 

Biatorbágy nevével. Ha a képviselő-testület is megszavazza ezt az együttműködést, akkor 

innentől kezdve a nevük az lenne hivatalosan, hogy „Erkel Ferenc Kamarazenekar 

Biatorbágy Hangja”. Az alapgondolat az, hogy a zenekarban rejlő művészeti és kulturális 

értékkel a város kulturális életét lendítsék fel. Bevonnák a gyermekeket, illetve világhírű 

szólistákat.  

Bolyki András: A zenekarnak minden megmozdulását óriási médiafigyelem kíséri, ha a 

zenekar neve az, hogy Erkel Ferenc Kamarazenekar Biatorbágy Hangja, a zenekar vinné 
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Biatorbágy jó hírét. Ismerteti az idei évi tervezett biatorbágyi fellépéseket. Az első zenekar 

lenne, amely felvenné Biatorbágy nevét. Angolul úgy hangzik, hogy The Voice of Biatorbágy. 

Nánási Tamás: Ez a zenekar egy olyan művészeti teljesítmény és ez a megállapodás olyan 

sokoldalú és olyan sok értéket ad és hoz Biatorbágynak, hogy mondhatja azt, hogy 

számunkra megtiszteltetés az együttműködés. Szavazásra teszi fel a felvázolt összegű 

támogatást.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

14/2019. (II.18.) határozata 

Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

elfogadásra javasolja az Erkel Ferenc Kamarazenekar kezdeményezését, az Erkel Ferenc 

Kamarazenekar „Biatorbágy hangja” program támogatására pedig 12 millió Ft biztosítását 

javasolja a 2019. évi költségvetés terhére.  

 

 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 

elfogadásáról 

 

Nánási Tamás: Az ifjúsági támogatásoknál olyan tétel került be a költségvetésbe, melyről 

döntés még nem született bizottsági szinten sem. Az ilyen témáknak a törlését javasolja. A 

karbantartásra félretett, 30 millió forint biztos, hogy nem lesz elegendő, mivel 110 millió az a 

tétel, ami a nem halasztható kategóriát jelenti a karbantartási táblázatban. 

Tálas-Tamássy Richárd: Az ifjúsági korosztály támogatási költségtervében szerepel egy 

olyan pont 1 millió forinttal, ami nem az ifjúsági korosztály támogatására vonatkozik, hanem 

az ifjúsági közösségi tér eszközeinek fejlesztése. Javasolja, hogy az 1 milliós költség 

kerüljön át a 3. pontba, az ifjúságpolitikai programhoz, így az megnövekedne 5,3 millió 

forintra. 

Czuczor Orsolya: A törlés helyett inkább a tartalékba kerüljön át, nevesítve. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Az óvoda külön kér 4,5 millió Ft-ot a kötelező 

eszközbeszerzésekre, pótlásokra, cserére.  

Uzonyi Edit: A könyvtár külön kérelmére hívja fel a figyelmet. A korábbi közmunkások 

alkalmazásával egy főállást és egy részmunkaidős állást kér, és ez lenne kb. 4 millió 800 

ezer forint, valamint új bútorok beszerzése szükséges a tervezetten felül, 700.000.-Ft 

értékben. 

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a módosításokat. Az első módosító indítvány az ifjúsági 

céltartalék létrehozására és 1 millió forint áthelyezésére vonatkozik a tervezett ifjúsági 

támogatási keretből. 

Szavazás:  
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A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett, határozathozatal mellőzésével (5 fő 

bizottsági tag volt jelen az ülésen) – elfogadja. 

 

Nánási Tamás: Második módosító indítvány a 4,4 millió forintos kérelem az óvoda részéről 

egyéb eszköz beszerzésre.  

 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett, határozathozatal mellőzésével (5 fő 

bizottsági tag volt jelen az ülésen) – elfogadja. 

 

Nánási Tamás: A harmadik, a könyvtár kérelme másfél státusz létrehozásáról 

közfoglalkoztatottakból 4 482 ezer forint.  

 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett, határozathozatal mellőzésével (5 fő 

bizottsági tag volt jelen az ülésen) – elfogadja. 

 

Nánási Tamás: Végezetül a könyvtár kérelme irodabútor cserére 700 ezer forint értékben. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett, határozathozatal mellőzésével (5 fő 

bizottsági tag volt jelen az ülésen) – elfogadja. 

 

Nánási Tamás: Ezekkel a módosító indítványokkal együtt teszi fel a költségvetés egészét 

szavazásra. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

15/2019. (II.18.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 

elfogadásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága az 

önkormányzatának 2019. évi költségvetési rendelettervezetét támogatja és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek az alábbi módosításokkal: 

 

1. Ifjúsági támogatások áthelyezés az ifjúsági feladatokra 1 000 000 

  fennmaradt összeg ifjúsági céltartalékba helyezése 
13 500 

000 

2. 
Karikó János 

Könyvtár  
bútorok beszerzése - tervezetten felül 700 000 

  1,5 fő létszámemelés – kulturális közfogl. program – 4 482 000 
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tervezetten felül 

3. 
Benedek Elek 

Óvoda 
eszközbeszerzés tervezetten felül 4 464.250 

 

 
 

3) Beszámolók: 

a. Juhász Ferenc Művelődési Központ 2018. évi munkájáról 

b.  Karikó János Könyvtár 2018. évi munkájáról 

 

a. Juhász Ferenc Művelődési Központ 2018. évi munkájáról 

Nánási Tamás: Az eddigi legjobban áttekinthető beszámolónak érzékelte. 

Varga László: Említi a 6. oldalon a beszámoló, hogy két olyan együttműködő partner van, 

akivel tervezik társadalmi szerepvállalás jegyében szorosabbra fűzni a kapcsolatot. Kik ők? 

Szádváriné Kiss Mária: Felajánlottak együttműködési segítséget az intézménynek, 

társadalmi szerepvállalás jegyében. Az egyik felajánló Kosztyu Brigitta belsőépítész, 

lakberendező, a másik Kovács Péter, aki kiégés elleni projekteket vezet. 

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a beszámolót. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

16/2019. (II.18.) határozata 

A Juhász Ferenc Művelődési Központ 2018. évi munkájáról szóló beszámolóról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága megtárgyalta és Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben 

foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja a Juhász Ferenc Művelődési Központ 2018. évi 

munkájáról szóló beszámolót. 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

b.  Karikó János Könyvtár 2018. évi munkájáról 

 

Nánási Tamás: Mivel hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a beszámolót. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
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Oktatási és Kulturális Bizottsága  

17/2019. (II.18.) határozata 

A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2018. évi munkájáról szóló beszámolóról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága megtárgyalta és Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben 

foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2018. évi 

munkájáról szóló beszámolót. 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 

4) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2018. évi munkájáról 

 

Nánási Tamás: Köszöni szépen a Polgármesteri Hivatal egész éves segítő, és a várost is 

segítő  munkáját. Mivel hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a beszámolót. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

18/2019. (II.18.) határozata 

Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2087. évi munkájáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

Biatorbágy Polgármesteri Hivatal 2018. évi munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Nánási Tamás: Szünetet rendel el. 

Szünet 

 

 

5) A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2018. évi pályázati támogatásának 

elszámolásáról 

 

Tóth Tamás: Mint látható még mindig nem egységes a beszámoló. A jövő évtől ez már meg 

fog változni, mert az új kiírásba kötelezővé tették azt a két formanyomtatványt, mint az 

összesítő táblázatot, mint pedig a beszámolónak a formai követelményeit tartalmazó 

beszámoló adatlap.  

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel az eredeti határozati javaslatot.  
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Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

19/2019. (II.18.) határozata 

A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2018. évi pályázati támogatásának 

elszámolásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Biatorbágyon működő civil 

szervezetek 2018. évi pályázati támogatásának elszámolását.  

 

 

6) A köznevelési koncepció intézkedési tervének megalkotásáról 

 

Nánási Tamás: Javasolja, hogy a jóléti csomagot ugyanezzel a határidővel, egyeztetések 

után, polgármester felelősségének megjelölésével a városban működő összes köznevelési 

intézményre terjesszék ki. Jelenleg ez az óvodai nevelés táblázatban szerepel, ezt emeljék 

ki és tegyük általánossá ezt a feladatot, érintse mindegyik köznevelési feladattal működő 

intézményt a városban. Az óvodai fejlesztő pedagógiai ellátás kapcsán pedig, mivel nem 

ismerik még az ősztől szükséges feladatok ellátásáról szóló intézményi jelzést, ezért nem 

írna be ilyen konkrétumot, hogy fél-, egy állás, ennyi óraszám, hanem azt, hogy a szükséges 

többlet óraszám 3 havi fedezetét a Benedek Elek Óvoda költségvetésének módosításával 

biztosítsa. 

Ihászné Pálfi Katalin: Az óraszámok szükségessé válhatnak, ha több fejlesztésre szoruló 

gyerek kerül az adott nevelési évben az új beiratkozók révén az óvodába. Ezeknek az 

óraszámoknak a fedezetét azért javasolta az intézményi költségvetés tartalékába 

belehelyezni, mert szeptember második felében nem biztos, hogy lesz szabadon 

felhasználható keret erre a feladatra és legyen biztosítva, hogy ez az ellátás 

megkezdődhessen. Ezért csak 3 havi fedezetről van szó. A jóléti csomag kidolgozás 

stádiumában van. Csak mivel ezt a koncepcióban elfogadta már egyszer a testület, ezért 

gondolta itt, mint feladatot jelezni az intézkedési tervben, de ez a nagy egész része. 

Nánási Tamás: Azért értelmezte az óvodára, mert az óvodai nevelés táblázatban szerepel. 

Ha onnan kiveszik, és külön soron fut, akkor tényleg mindenkire értelmezhető lesz a jóléti 

csomag. A két módosító indítványával együtt teszi fel szavazásra az intézkedési tervet.   

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

20/2019. (II.18.) határozata 

A köznevelési koncepció 2019. évi intézkedési tervének megalkotásáról 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a 247/2018. (XI. 29.) számú önkormányzati határozattal elfogadott köznevelési 

koncepció 2019-es intézkedési tervéről szóló előterjesztést, és azt a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja a következő módosításokkal: 

- A Jóléti intézkedéscsomag bevezetését nem csak az óvoda, hanem az összes 

köznevelési intézmény számára javasolja. 

- A képviselő-testület – amennyiben az intézményvezető jelzése alapján szükségessé 

válik – a fejlesztő pedagógiai ellátáshoz szükséges többletóraszám 3 havi fedezetét a 

Benedek Elek Óvoda költségvetésének módosításával biztosítsa.  

 

 

7) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi beiratkozási időpontjának meghatározásáról 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

21/2019. (II.18.) határozata 

Óvodai beiratkozás időpontjának meghatározásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Benedek 

Elek Óvodában a 2019/2020-as óvodai nevelési évre történő beiratkozás időpontját 2019. 

április 29-30. 8.00-17.00 óra között határozza meg. 

 

 

8) A Biai Református Gyülekezet kérelméről 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

22/2019. (II.18.) határozata 

A Biai Református Gyülekezet kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Biai Református Gyülekezet kérelmét a gyülekezet templomi 

padozatának felújítására vonatkozóan, melyhez bruttó 6 millió Ft támogatást javasol 

biztosítani a 2019. évi költségvetés terhére.  
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9) Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelme az V. Papp Lajos Regionális 

Zongoraverseny támogatására 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

23/2019. (II.18.) határozata 

A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola által 

benyújtott, az V. Papp Lajos Regionális Zongoraverseny támogatására vonatkozó kérelmét 

300.000.-Ft-tal támogassa, a Biatorbágy jó hírneve keret terhére. 

 

 

10) Biatorbágyi Keresztyén Testvér Gyülekezet támogatási kérelméről 

 

Nánási Tamás: Mivel nincs hozzászólás, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

24/2019. (II.18.) határozata 

A Biatorbágyi Keresztyén Testvér Gyülekezet kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Keresztyén Testvér Gyülekezet Lomb 

u. 2. sz. alatti épületének külső kivitelezési költségét bruttó 7,5 millió forinttal a 2019. évi 

költségvetés terhére támogassa. 

 

11) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

 

Nánási Tamás: Javasolja, hogy a Juhász Ferenc Művelődési Központ régi épületével 

kapcsolatos tetőfedési, tetőjavítási munkák elvégzése kerüljön a gyorsan elvégzendő 

feladatok közé, mivel esztendők óta veszélyezteti az épület állagát. A kazán, a fűtőcsövek és 

a radiátorok cseréjét javasolja átnevezni a halaszthatóból a sürgősen elvégzendő feladatok 

közé.  
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Elbert Tamás: A régi épületnek a teteje beázik, átázott a falszerkezet. Több műszaki 

megoldás jöhet szóba. El  kell dönteni, lévén, hogy ez városnak egy jelentős épülete, hogy 

mi az, amit az építész jónak lát e tekintetben, illetve meg kell találni a költségben olcsóbb 

megoldást. A másik probléma pedig a vízbetörés az angol aknás pincébe. A csapadékvíz-

elvezetést át kell alakítani.  

Győri Ferenc: A Faluház régi épületének tetőfedését, tetőjavítását nem szabad tovább 

halogatni. Ugyanez vonatkozik a könyvtárra is.  

Uzonyi Edit: A könyvtár tetőszerkezetének a javítása már tavaly is téma volt, megszavazták, 

de most már nem halasztható.  

Nánási Tamás: A tetőcsere azért állt meg tavaly,  mert az volt a kérdés, hogy hogyan tovább 

könyvtár? Lebontják-e vagy átalakítják? A testületnek kell erről dönteni, melyet továbbra is 

szorgalmazna. Ez lényegi kérdése lesz a közművelődési koncepciónak.  

Tarjáni István: Művelődési központtal kapcsolatban egy olyan elképzelés is szóba jöhet, 

amennyiben a tetőszerkezethez hozzá kell nyúlni, akkor egy tetőtér beépítés is egy 

megoldás lenne. A könyvtárral kapcsolatban pedig egy vizsgálat lenne célszerű, hogy 

érdemes-e ezt az épületet tovább ebben az állapotában használni. 

Nánási Tamás: Javasolja a bizottságnak, hogy a Művelődési Központnál felmerült 

problémát, ami elsősorban a régi épület fűtés-korszerűsítésére, illetve a régi épület 

tetőszerkezetére vonatkozik, emeljék ki a karbantartási programból, a polgármester úr által is 

vázolt módon. Kéri, hogy még a nyári szünet előtt készüljön előterjesztés és döntsenek a 

művelődési központnál a tetőtér sorsával kapcsolatban arról, hogy milyen változatot 

választanak, és annak a tervezését, kivitelezését kezdjék el előkészíteni, illetve döntsenek a 

könyvtár sorsáról is. A fűtéskorszerűsítés, tehát a kazáncsere és a kéménybélés feladatai 

kerüljenek az azonnal elvégzendő feladatok közé. A Faluháznak ezt a két beruházási igényét 

vegyék ki ebből a programból, és önálló beruházási programként tárgyalja a testület. A 

karbantartási programba nem lehet 20-30 milliós tételeket berakni, hanem önálló beruházási 

terveket kéne készíteni. 

Hingyiné Molnár Ildikó: A Csicsergő Óvodának tornaszoba fala folyamatosan vizesedik, 

ázik, potyog a festék, a vakolat. A Vadvirág Óvodának, a Fő utcai óvodának, a külső 

megjelenése szégyen, mert gyomos, valamint veszélyes a kerítés.  

Éhn András: Javasolja, hogy a Pitypang Óvodánál az elektromos hálózat javítását a 

halasztható sorból emeljék át a sürgősen elvégzendő, nem halasztható feladatok sorába.  

Fekete Péter: Javasolja, hogy a bizottság a karbantartási költségeket magasabb összegre, 

80 millió Ft-ra kérje átdolgozni. 

Nánási Tamás: Összefoglalja a módosító javaslatokat. A bizottság azt javasolná, hogy a 

nyári karbantartási keretből három dolgot emeljenek ki. A Faluház régi épületével 

kapcsolatos tetőproblémák, tetőfedés javítására készüljön előterjesztés, amely azt a verziót 

is figyelembe veszi, hogy tetőtér-beépítéssel oldanánk meg ezt a problémát a nyári szünetig. 

Készüljön előterjesztés a Karikó János Könyvtár épületének jövőbeli sorsáról, illetve először 

is arról, hogy abban az épületben lesz-e a könyvtár. Ha igen, akkor hogyan oldják meg az 

épület problémáját generálisan. Tehát, hogy fenntartható-e és működhet-e  az újjáépítés, 

bontás. Az óvodaépületek udvarain lévő helyzet megoldására készüljön külön előterjesztés, 

mert ezek a karbantartási programban nem kezelhetők. A művelődési központban a 

kazáncsere és a kémény bélése kerüljön az azonnali feladatok közé. A Csicsergő Óvodánál 

új tételként kerüljön beemelésre sürgős körben a tornaszobánál jelzett beázási és 
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vakolatjavítási probléma, illetve a Pitypang Óvodánál az elektromos rendszer javítása, 

amelyik szintén a későbbi keretben szerepel. Emellett a bizottság javasolja, hogy a 

karbantartási programra lévő költségvetési keretet a képviselő-testület a tervezett 30-ról 80 

millióra emelje fel, és ennek megfelelően kerüljön átdolgozásra a költségvetés elfogadása 

után újra a tervezet, amelyben ennek a tételnek a felosztása szerepelne az idén elvégzendő 

feladatokkal. Ezekkel a módosító indítványokkal kiegészítve teszi fel szavazásra a határozati 

javaslatot. 

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

25/2019. (II.18.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek jóváhagyásra az önkormányzat 2019. évi nyári 

karbantartási programját, az alábbiak szerint: 

1. A Bizottság kéri kivenni a karbantartási programból a következő beruházásokat, 
amelyekre még a nyári szünet előtt önálló előterjesztéseket kér: 

-  A Juhász Ferenc Művelődési Központ régi épületével kapcsolatos tetőfedési, 
tetőjavítási munkákra, amely a tetőtér beépítéssel kapcsolatos verziót is figyelembe 
veszi,  

- A Karikó János Könyvtár jövőbeni sorsáról, mely vizsgálja az épület könyvtárnak való 
alkalmasságának fenntartását, illetve esetleges bontását vagy újraépítését, illetve a 
tető felújításának lehetőségét.  

- Az óvodaudvarok helyzetének megoldására készüljön előterjesztés külön 
keretösszeggel. 

- 2. A Bizottság a karbantartási programon belül a következő módosításokat kéri: A 
Juhász Ferenc Művelődési Központ kazáncsere és kéménybélési feladatai kerüljenek 
az azonnal elvégzendő feladatok közé, 

- A Csicsergő Tagóvodánál új tételként kerüljön beemelésre a sürgős feladatok közé a 
tornaszoba beázásának és vakolatjavításának problémája 

- A Pitypang Tagóvodánál az elektromos rendszer javítása kerüljön át a sürgősen 
elvégzendő feladatok közé. 

 

A bizottság a karbantartási munkák elvégzéséhez 80 millió Ft költségkeret biztosítását 

javasolja és kéri, hogy a költségvetés elfogadása után kerüljön átdolgozásra a karbantartási 

program, amelyben a Képviselő-testület által elfogadott tétel felosztása szerepeljen az idén 

elvégzendő feladatokkal. 

 

Nánási Tamás: Mivel több hozzászólás nincs, megköszöni a részvételt, az ülést 1645 órakor 

bezárja. 

k.m.f. 

 

 Nánási Tamás Tálas-Tamássy Richárd 

bizottsági elnöke   bizottsági tag 


